

Mr. Dario PONG
Council Member & Co-convenor of Working Group, The Better Hong
Kong Foundation
Founder & Managing Director, Ferro Resources Ltd
Executive Director, Shiu Wing Steel Ltd

Mr. Dario Pong is the Founder and Managing Director of Ferro Resources Ltd. Ferro produces ferrite magnets and iron oxide at its Shanghai and Wuhan operations. It is one of the top five automotive ferrite manufacturers in the world. Ferro's La-Co ferrite enhances motor performance and has received various quality awards in Germany and Japan.

Mr. Pong is also an Executive Director of family-owned Shiu Wing Steel Ltd. For over 65 years, Shiu Wing has operated the only steel mill in Hong Kong, first in Junk Bay and now in Tuen Mun. Its high-quality steel bars are used in most infrastructure and private developments in Hong Kong, including projects such as the MTR, cross-harbor tunnels, Chek Lap Kok Airport and numerous real estate developments.

Prior to founding Ferro, Mr. Pong helped establish Bain & Company's Beijing Office in 1995 and was its first Resident Representative. He is also a former Non-Executive Director of ASX-listed Bisalloy Steel Group and a current Trustee of Princeton-in-Asia. At the Better Hong Kong Foundation, he is a Corporate Sponsor and Co-Convenor of the Working Group.

Mr. Pong graduated with an AB in Economics, magna cum laude, from Princeton University. His senior thesis was awarded the Walter C. Sauer Prize by the World Bank. After graduation, he obtained an Advanced Certificate in Economic Studies from Peking University. Since 1995, Mr.Pong resided in Beijing and Shanghai for 17 years. In 2012, he relocated with his family back to Hong Kong.

龐超貽 紹礦資源有限公司董事總經理 紹榮鋼鐵有限公司常務董事

龐超貽為紹礦資源有限公司創辦人及董事總經理。 紹礦在中國上海及武漢生產鐵氧體磁鋼和氧化鐵材料,其汽車用磁鋼位列全球五大廠商之一,銷售覆蓋世界各汽車強國。 公司 La-Co 稀土磁鋼為用戶提高電機性能,屢獲德國、日本質量殊榮。

龐超貽亦是家族企業紹榮鋼鐵有限公司之常務董事。65 年來,紹榮鋼鐵為香港基建與私人樓宇提供優質鋼材,生產基地最初位於將軍澳,現位於屯門。 其高品質鋼筋廣泛應用於香港大部分基礎設施和私人發展項目,重點工程包括港鐵、海底隧道、赤鱲角機場、眾多房地產開發項目。

在創辦紹礦前, 龐先生協助開辦貝恩策略顧問公司北京辦事處, 並擔任首任駐京代表。龐先生亦曾任悉尼交易所上市之 Bisalloy Steel Group 非執行董事及現任普林斯頓亞洲董事會信託人。在香港明天更好基金, 他擔任公司贊助人兼工作小組聯席召集人。

龐超貽擁有美國普林斯頓大學 (Princeton University) 經濟系高等榮譽學士學位,其畢業論文贏得世界銀行 Walter C. Sauer 獎項。畢業後再獲得北京大學經濟系高等進修文憑。1995 年來,龐先生旅居北京、上海兩地 17 年,於 2012 年與家人遷回香港。